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Abstract (en)
[origin: TW201609326A] The invention relates to hand pliers (1) which are in particular embodied as crimping pliers. According to the invention,
the hand pliers (1) comprise a counting device (16) which counts the number passed working strokes (17). The counting device (16) is built with a
sensor which senses the distance or displacement of two components moved relatively to each other over the working stroke (17), in particular the
distance or displacement of hand levers (2, 3). If the count number registered by the counting device (16) exceeds a threshold value, it is possible
to produce a display at a displaying device of the hand pliers (1) which indicates that an exchange of drive elements or an exchange of dies or a
certification of the hand pliers is required.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Handzange (1), bei welcher es sich insbesondere um eine Presszange handelt. Erfindungsgemäß ist die Handzange (1)
mit einer Zähleinrichtung (16) ausgestattet, welche die Zahl der durchlaufenen Arbeitshübe (17) zählt. Die Zähleinrichtung (16) ist mit einem Sensor
gebildet, der den Abstand oder Weg von zwei über den Arbeitshub (17) relativ zueinander bewegten Bauelementen, insbesondere den Abstand oder
Weg von Handhebeln (2, 3), erfasst. Überschreitet der von der Zähleinrichtung (16) ermittelte Zählstand einen Schwellwert, kann eine Anzeige an
einer Anzeigeeinrichtung der Handzange (1) erzeugt werden, welcher indiziert, dass ein Austausch von Antriebselementen oder ein Austausch von
Gesenken oder eine Zertifizierung der Handzange erfolgen muss.
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